
Nieuwsbrief  Augustus 2021 van Dorpsbelangenvereniging DES.

Hallo Dorpsgenoten,

Corona speelt nog steeds een grote rol in ons leven en daarmee ook in Zevenhuizen. Mensen zitten in
twijfel wel/niet op vakantie en zo ja waar gaan we dan vakantie vieren. De originele feestweek gaat
niet door en daarmee missen we weer een gelegenheid om met elkaar bij te praten en elkaar te
informeren.
Als DES bestuur vergaderen we weer fysiek en ook de algemene ledenvergadering (ALV) heeft
plaatsgevonden op 7 juli. Er mochten maximaal 50 aanwezig zijn. Van de 450 leden waren er 16
aanmeldingen. Dat was jammer. Er zijn deze avond namelijk goede gesprekken gevoerd en ook keuzes
gemaakt die voor het hele dorp consequenties hebben. Gemiste kans voor velen.
Tijdens de algemeen ledenvergadering zijn Jelle Lammers en Anja Mellema ( tot 15 september in
functie) afgetreden. Sandra de Haan is welkom geheten als nieuw bestuurslid en inmiddels hebben
we ook iemand bereid en geschikt bevonden deel te nemen aan het bestuur. Tijdens een bijzondere
ledenvergadering zal hierover worden gestemd.

Op 14 juli hebben we ook in afgeslankte vorm overleg gehad met onze dorpswethouder Geertje
Jacobi – Dijkstra en onze leefbaarheidsadviseur Jolanda Baudoin. Punten die hier zijn besproken vindt
u ook terug in deze Nieuwsbrief.

Rest ons u allen een goede zomer toe te wensen!

Afscheid Jelle Lammers en Anja Mellema tijdens de algemene ledenvergadering



Verenigingsgebouw gaat sluiten.
Op 31 augustus gaat het Verenigingsgebouw sluiten. DES heeft 3 jaar lang het gebouw mogen
beheren samen met Hanneke en vele vrijwilligers zodat alle activiteiten doorgang hebben kunnen
vinden. Met de opening van het MFC zullen de activiteiten daar nu plaatsvinden.
We willen de inwoners van Zevenhuizen de gelegenheid bieden nog eenmaal door het gebouw te
lopen voordat wij de sleutel teruggeven aan de PKN.
Dit doen we op 18 augustus van 19 – 21 uur zie voor meer informatie de bijlage bij deze Nieuwsbrief.

Dorpsbudget
Tijdens de ALV hebben de leden gestemd over het wel of niet akkoord gaan met het dorpsbudget. Dit
na uitleg over hoe het dorpsbudget werkt. Met een meerderheid van stemmen is “ja” gezegd tegen
het dorpsbudget.
De gemeente zal in september met verder uitgewerkte kaders komen over rechtspositie, waar niet
voor te gebruiken etc.  Het betekent dat we in Zevenhuizen jaarlijks een bedrag van
€5.126,-ontvangen die we kunnen besteden aan inwonersinitiatieven die de leefbaarheid, veiligheid
en/of aankleding van het dorp ten goede komen. We gaan hiervoor een werkgroep in het leven
roepen die dit verder uit gaat werken. Wordt vervolgd!

Dorpsvisie 2020 - 2030
Door Corona staat de uitwerking van de Dorpsvisie nog steeds stil tot onze spijt. In september, als we
meer bij elkaar kunnen/mogen komen, wordt een start gemaakt met de keukentafelgesprekken. Dit
zal gaan over de thema’s: leefbaarheid, veiligheid en wonen. Groninger Dorpen zal ons hierin
begeleiden en Jelle Lammers zal wat dit thema betreft betrokken blijven bij DES. We hopen de visie
begin volgend jaar te kunnen presenteren.
De wethouder benadrukte dat het wenselijk is om er een werkbaar plan van te maken door een
helder en realistische doorkijk te geven naar 2030 en bijvoorbeeld door rekening te houden met
groeiende economische bedrijvigheid. Allemaal zaken die invloed hebben op de woningbouw.

Mijnbouwschade
Op dit moment spelen er 2 zaken:

- De willekeur in de afhandeling van de mijnbouwschade. U kunt nog steeds dit aan ons door
mailen. Wij kunnen pas met feitelijkheden komen richting plaatselijke en landelijke politiek
als we voldoende informatie hebben. Dus als u schade hebt gehad mail ons dan de data,
afhandeling, welk bedrijf en de duur. Ook als het succesvol is geweest. We zullen zorgvuldig
met de gegevens omgaan en uw persoonsgegevens niet met derden delen. Graag mailen
naar dorpsbelangendes@gmail.com

- De omgekeerde bewijslast die geldt voor bewoners die buiten het trillingsgebied van , 2
mm/s van Huizinge wonen. Dit betekent dat je nu zelf moet bewijzen dat de schade is
ontstaan door bodemwerking en trillingsschade. Dit geldt voor de oostelijke buitengebieden
van Zevenhuizen.

Er zal een werkgroep worden samengesteld die zich met een gerichte opdracht hier verder in zal
verdiepen en stappen zal ondernemen.
De wethouder heeft gezegd dat het verstandig is om alle uitgaande post naar bijvoorbeeld provincie,
IMG etc., de gemeente als CC in mee te nemen. Wordt vervolgd.

Woningbouw
Tijdens ons overleg met de wethouder vertelde ze ons dat plan oost fase 3 en 4 in de pen zitten en
worden uitgewerkt. Dit stemde ons blij.
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De 30 woningen is een getal dat flexibel kan worden gehanteerd en we moeten als dorp goed de
signalen opvangen van wat nodig is. En ook niet te snel ergens de bestemming van afhalen want er
kan ook andere bedrijvigheid passend bij de huidige tijd in ontstaan.

Coffeeshop komt er niet
De aanvraag van de coffeeshop is niet in behandeling genomen. De aanvraag was onvolledig en er is
geen gehoor gegeven aan het verzoek tot het compleet maken van de gegevens binnen de gestelde
termijn. Mocht er nu een nieuwe aanvraag komen voor een coffeeshop dan geldt inmiddels het “0
beleid” wat de gemeente Westerkwartier per 8 juni heeft ingevoerd. Dit betekent dat het niet
mogelijk is om een coffeeshop te vestigen binnen onze gemeente.
Het overhandigen van de petitie met 709 handtekeningen heeft de politiek gesteund in de keuze om
geen coffeeshop in het Westerkwartier (Zevenhuizen) te willen. We willen de initiatiefnemers
bedanken alsook de vele die hun handtekening eronder hebben gezet.

Anja Mellema overhandigd de petitie met de handtekeningen aan burgemeester Ard van der Tuuk
tijdens de raadsvergadering van 7 juli j.l..

Vlaggen.
De 7huuster vlag is te bestellen via dorpsbelangendes@gmail.com of door contact te zoeken met één
van de bestuursleden. Op de website staan de maten en de prijzen.

OVZ/DES/ SP7 en MFC.

In de afgelopen periode kwam de  onduidelijkheid tussen de verschillende verenigingen/stichtingen

naar voren. Hieronder volgt een korte uitleg.

OVZ =  ondernemersvereniging Zevenhuizen en behartigt de belangen van de ondernemers van

Zevenhuizen en organiseert activiteiten om het ondernemersklimaat te behouden en het netwerken

te bevorderen.
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DES = Door Eendracht sterk en is de dorpsbelangenvereniging van Zevenhuizen en behartigt de

belangen van de inwoners van Zevenhuizen in de breedste zin van het woord.

SP7 = is een stichting die de algemene activiteiten van Zevenhuizen coördineert en faciliteert en waar

nodig uitvoert. Denk aan Sinterklaas, Koningsdag, 4 en 5 mei viering en de feestweek.

MFC= Multi functioneel Centrum is een stichting dat een bestuur heeft dat het nieuwe MFC gaat

beheren.

Vier keer per jaar is er een gezamenlijk overleg tussen alle partijen en waar nodig weten de

voorzitters elkaar te vinden via de app.

In afwachting op terugkoppeling van de wethouder

- Slecht onderhoud van de begraafplaats
- Gevaarlijke bermen
- Fietspad rode ree in flauwe bocht met midden streep

Korte mededelingen
- De contributie voor 2021 zal rond juli/aug automatisch worden geïncasseerd. Voor diegene

die nog contant betaald en dit niet in 2020 heeft voldaan zal dan gevraagd worden zowel
2020/2021 in 1x te voldoen.

- Onze ledenwerf actie heeft een ledenaantal  gegeven van 450!.
- We hopen ook aan het eind van het jaar een avond te organiseren met de

vertegenwoordigers van de buurtverenigingen
- Fietspad Kokswijk, zijn bezig met het bodemonderzoek . Wet houder heeft aangegeven dat

we er van kunnen uitgaan dat eind dit jaar het fietspad is gerealiseerd
- Volgend jaar februari zo is ons verteld door de wethouder zal worden gekeken naar de

mogelijkheden om de fysieke omgeving van het MFC ( lees parkje) kan worden aangepakt
zodat beide er tip/top uitzien. Daarnaast zijn wij ook bezig om via Univé buurtfonds hier
subsidiegeld voor te krijgen.

Oproepen: laat u horen!
- We willen graag zoveel als mogelijk al ons leden de Nieuwsbrief digitaal laten ontvangen. Als

je dit leest via buurtvereniging mail wil je ons dan je email sturen dan krijg je de brief
persoonlijk. En ontvangen mensen die geen lid van DES zijn de brief niet, wel zo eerlijk. Uw
mailadres wordt enkel gebruikt voor het digitaal delen van deze nieuwsbrief.

- De “juweeltjes”op de kruising Veldstreek – Oudewijk en Bremerweg -  Veldstreek zijn
geplaatst , verkeersremmend en ongeval voorkomend. In oktober zal dit worden geëvalueerd
met omwonenden, gemeente en DES. Schroom niet om uw ervaringen alvast aan ons te
mailen ook als u geen omwonende bent. Het gaat in de evaluaite om het feitelijk effect van
het doel. We zijn benieuwd naar de ervaringen?

Leest u deze mail en wilt u  lid worden en/of wilt u reageren op deze brief en/of iets kwijt waar

dorpsbelangen een rol in kan spelen? Laat het ons weten via dorpsbelangendes@gmail.com.

Tot de volgende nieuwsbrief!

Met vriendelijke groet,
Bestuur DES
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